
Pojasnjenje  nepravilnih
izvjestaja o penzijskom fondu
“Suprotno nedavnim novinskim izvjestajima, Svjetska banka ne
preporucuje  niti  joj  je  poznata  ikakva  politika  smanjenja
iznosa penzija koje se trenutno isplacuju iz penzijskog fonda.

Svjetska banka i Ured Visokog predstavnika rade u saradnji sa
Vladom  Federacije  na  reformi  oblasti  penzijskog  osiguranja
kako  bi  se  popravila  financijska  situacija  u  penzijskom
sistemu  i  omogucile  isplate  penzija  na  vrijeme,  jer
neprihvatljivo je da penzioneri primaju penzije sa mjesecima
zakasnjenja.

Po vazecem zakonu o penzijama u Federaciji BiH, povecanje
penzija  i  same  isplate  treba  da  bude  uskladjene  sa
raspolozivim sredstvima. Do sada Vlada Federacije nije uspjela
iznaci nove izvore sredstava. Stav Svjetske banke i OHR-a je
da visina penzija ne bi trebala rasti ukoliko se ne mogu u
potpunosti izmiriti trenutna potrazivanja iz penzionog fonda a
nisu iznadjeni novi pouzdani izvori financiranja.

U  trenutnoj  situaciji  kada  isplata  penzija  uveliko  kasni,
umjesto  povecanja  penzija  u  situaciji  nedostatka  dovoljnih
sredstava, fond penzijskog osiguranja bi trebao nastojati da
penzije  isplacuje  redovno  na  osnovu  intenziviranih  napora
prikupljanja prihoda kako bi se povecali raspolozivi izvora.”
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